
Stort borgermøde om fjernvarme 
 
 
Vi satte møderekord i UFC i aftes, da godt 120 Uvelse-Lystrup borgere mødte op. Det er næsten 
dobbelt så mange som Hillerød Forsyning hidtil har trukket til borgermøder om ‘historien om 
fjernvarmen’. Og hvis man regner boligforeningernes enkeltmedlemmer med, så var der indtil i 
aftes omkring halvtreds procents tilslutning til tanken om at få fjernvarme i vores område. Efter 
mødet kom der yderligere tilslutning af deltagere, der skriver sig ind på Hillerød Forsynings 
hjemmeside: hfors.dk/interessetilkendegivelse 
 
Derfor kunne bestyrelsesformand for Hillerød Forsyning, Tue Tortzen også erklære sig tilfreds med 
kampagnen for kommunens varmeplan. Men han kunne og ville ikke tilfredsstille de mange 
spørgsmål på mødet om, hvornår det bliver meldt endeligt ud og hvad det koster den enkelte at 
skulle skifte til en ny kollektiv varmeform. Formentlig bliver det nytår inden de første 
projektbeskrivelser ligger klare.  
 
Skæringsdagen for udmeldingen, om der overhovedet kommer fjernvarme til os, er 1. April i 
år.  Her vil kommunen sende os besked, om vores bolig vil få tilbud om fjernvarme. Først derefter 
vil Forsyningen begynde at regne på, hvor længe det vil vare og hvad de enkelte husstande skal 
regne med af udgifter. 
 
Tue Tortzen fremhævede især de allerseneste resultater af samarbejde med det store 
fjernvarmeselskab Vestforbrænding om at sende en kommende fjernvarmeledning fra 
Frederikssund til Slangerup videre over kommunegrænsen til Uvelse-Lystrup. “Det vil styrke 
muligheden for fjernvarme i jeres område og forbedre vilkårene for udbygningen i hele Hillerød 
Kommune,” sagde Tue Tortzen i aftes på borgermødet. I kan læse meget mere om det afgørende 
samarbejde med Slangerup og Vestforbrænding her: https://hfors.dk/nyheder/nyt-samarbejde-
styrker-fjernvarmen-nordsjaelland 
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